
Jaarverslag 2020

Voor u ligt het jaarverslag van 2020.

In maart zou door het bestuur van Stichting Nieuw Begin een verwanten bijeenkomst
worden georganiseerd waarbij alle verwanten waren uitgenodigd. Dit heeft door ziekte en
later de coronamaatregelingen  geen doorgang kunnen vinden.
Informatie over het reilen en zeilen van de woonvorm, de financiën, jaarverslag, beleidsplan,
etc. van Stichting Nieuw Begin is via de mail uitgewisseld..

De normaal in november door JP. van den Bent Stichting georganiseerde verwantenavond,
waarbij ook het team van de Roerdomplaan aanwezig is, heeft door de
coronamaatregelingen ook geen doorgang kunnen vinden.

Het bestuur heeft in 2020 vier keer vergaderd, waarbij ook de locatiecoördinator Jolijn
Lubberts voor een deel van de vergaderingen  aanwezig was, om de lopende zaken te
bespreken. Vanwege de coronamaatregelingen  heeft dit fysiek één keer plaats gevonden en
via beeldbellen met Google meet drie keer.

Ons jaarlijkse ontmoetingsdag op de eerste zaterdag in oktober heeft i.v.m.
coronavoorschriften niet kunnen plaats vinden.
Altijd leuk en goed om elkaar in een ontspannen sfeer te treffen en bij te praten.
Het zat er helaas niet in dit jaar. Erg jammer.

Veranderingen in de woonlocatie.
Eén bewoner is verhuisd naar een andere locatie van de JP.van den Bent Stichting. De
bewoner die tijdelijk gebruik maakte van de logeerkamer heeft nu zijn intrek genomen in het
vrijgekomen appartement.

Vanwege de corona waren dit jaar vele maatregelingen nodig. Die hebben veel invloed
gehad op het reilen en zeilen op de Roerdomplaan. Veel activiteiten die, op de
samenhorigheid in de groep een positieve invloed hadden, konden geen doorgang vinden.
De bezoekersregeling was heftig. Bij een gedeelte van de bewoners leidde dit tot
eenzaamheid.
Van de begeleiding werd ook veel gevraagd. Dit door vele maatregelingen, ziekte, te kort aan
personeel e.d.
Gelukkig zijn ernstige coronabesmettingen op de locatie bespaard gebleven.
 
Bestuur
Het bestuur van Stichting Nieuw Begin bestaat uit de volgende ouders / verwanten:
Ebke van der Meer als voorzitter, Anneke de Vries als secretaris en Tjalling Paulusma als
penningmeester.
Een nieuwe aanvulling in het bestuur is nog steeds niet gelukt.

De website werkt naar behoren en wordt up-to-date gehouden door Jurre de Vries.
Het bestuur zal ook in 2021 haar werk blijven doen vanuit de overtuiging hiermee een
wezenlijke bijdrage te leveren aan de bevordering en het behoud van het welzijn en
welbevinden van de bewoners.
 
Namens het bestuur,
 
Ebke van der Meer
Voorzitter.


